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- Vapaaehtoisten kiitosjuhla 11.4. kaupungintalossa 
- Killin Markkinat hyvinvointiteltta la 24.8., vammaisneuvoston 

osallistuminen 
- Kuntien hyvinvoinnin ja terveyden edistämisen verkoston 9.4. 

kuulumiset 
- JokaMielentaidot –seminaari 2025, vammaisneuvoston osallistuminen 

ja mahdollisen edustajan nimeäminen työryhmään 
- hyvinvointikoordinaattorin ajankohtaiset 
- seuraavan kokouksen teema 
 

Esittelijä Vammaisneuvoston puheenjohtaja Helena Eskonmaa 
 

Päätösehdotus Muut asiat merkitään tiedoksi. 
 

Päätös Asian esittelijänä toimi vammaisneuvoston varapuheenjohtaja Jussi 
Syrjälä. 
 
Muut asiat merkittiin tiedoksi. Lisäksi merkittiin tiedoksi: 
 
- Vammaisneuvosto päätti osallistua kaupungin hyvinvointia yhdessä –
hyvinvointitelttaan Killin Markkinoille 24.8.  
- Vammaisneuvosto päätti osallistua JokaMielentaidot –seminaarin 2025 
järjestämiseen, vammaisneuvoston edustajaksi työryhmään nimettiin Sari 
Packalén 
- SPR ja seurakunta, vapaaehtoisia ystäväksi yksinäiselle ikäihmiselle 
- Sovittiin seuraavan kokouksen 29.5. järjestelyistä ja kokouksen 
jälkeisestä vapaasta omakustanteisesta ohjelmasta 
- Turun vammaisneuvoston viesti 18.4.2024, Kutsu vammaisneuvostojen 
yhteispalaveriin 13.5. klo 16:30 Turkuun. Alueen vammaisneuvostoista 
kutsutaan 2 jäsentä yhteiseen tapaamiseen. Vammaisneuvoston 
edustajiksi nimettiin Helena Eskonmaa ja Jussi Syrjälä sekä 
varaedustajaksi Maija Räsänen. 
- Käytiin keskustelua vammaisneuvoston esityslistojen valmistelun ja 
pöytäkirjojen kehittämisestä sekä edustajien osallistumisesta nimettyihin 
tehtäviin 
- Jäsenen saama palaute esteettömyysasiassa, sihteeri ilmoittaa asiasta 
eteenpäin 
- Raision suunnitelma ikääntyvän väestön tukemiseksi, valmistelun 
eteneminen 
- Käytiin keskustelua Varhan vammaispalveluista, vammaispalvelujen 
palveluntuottajista ja laskutuksesta 
- Käytiin keskustelua vammaisten lasten loma-aikojen hoidosta 
- Vammaisneuvosto pitää tärkeänä, että Hulvelan kuntosalin ja 
allasosaston sekä Kerttulakodin kuntosalin käyttö saadaan turvattua 
entiseen tapaan esteettömyyden sekä terveyden ja turvallisuuden 
edistämisen näkökulmasta. 

 


